
5 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
El regidor d’Agricultura Sr. Sales Sales explique al ple que la proposta 
d’obres a sol·licitar per las disseminats és:

2/ Per a nuclis disseminats:

3.Para el Mas d’En Rieres   ADQUISICIÓ DE RETROCARGADORA.
4.Para el Mas d’En Ramona l’obra  ADEQUACIÓ I PAVIMENTACIÓ DE 
CAMINS DEL MAS D’EN ROMEU.
5. Para el Mas d’Abat ADEQUACIÓ i PAVIMENTACIÓ DEL MAS DEL 
TRULLET.
Que es demanen obres per a la partida de Dalt perquè han de ser 
destinades a nuclis reconeguts com a disseminats per l’INE.

Sotmesa a votació la proposta s’aprove per cinc vots a favor del Sr. 
Alcalde i el grup JNP i quatre vots en contra, del grup popular.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que abans de fer 
l’explicació de vot creu que hi ha una pregunta fonamental i és saber si 
s’ha plegat a algun acord de cessió dels terrenys per a la ludoteca del 
carrer Moreria amb els propietaris.

El Sr. Viol diu que hi ha un acord.

El Sr. Zaragozà pregunte si és cessió.

El Sr. Viol diu que és una autorització per a utilitzar els terrenys, que 
després es llogaran. Que ara Diputació demane que hi haja disponibilitat 
de terrenys.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que es ficaran diners públics en un terreny 
privat.

El Sr. Viol diu que sí, que és així, que vosaltres (referint-se al grup 
popular) també ho vau fer la legislatura passada,  per exemple al Mas 
del Calduchs, al forn comunal que no és propietari l’ajuntament.

La Sra. Cristina Orient diu que són comunals, del mas.

El Sr. Viol diu que no són de l’ajuntament, que són d’alguns veïns del 
mas.

El Sr. Zaragozà diu que a banda de veure si legalment aquesta subvenció 
finalment se’n pot anar o quedar, el vot del grup popular és negatiu 
perquè les afirmacions del Sr. Viol que els xiquets i els pares es veuran 
beneficiats, que en el tema de seguretat està totalment enganyat i (al 
grup popular) no els pareix pràctic ni necessari, ja que els pares i mares 
que comencen a treballar entre les vuit i les nou i tinguen altres xiquets 
en edat escolar no podran traslladar-los a la ludoteca del carrer Moreria 
fins al començament de l’horari escolar, i vol saber quin paper ocuparà  
l’ajuntament  per a fer este trasllat, i és perillós, i també els xiquets fins 
a tres anys s’habituen a estar integrats, com han estat fins ara, amb 
les activitats escolars; que creuen que és un retrocés en la qualitat de 
vida dels pares i de seguretat dels xiquets i dels pares que patiran més. 
També comenta que pareix mentira que la regidora de Cultura no haja 
vist aquestes qüestions.

La regidora de Cultura li comenta al Sr. Miguel Zaragozá que ara 
després li contestarà.

Que en quant als disseminats, el Sr. Miguel Zaragozá, pregunta si tots 
el nuclis habitats tenen ja asfaltats els patis i els camins, ja que és fan 
camins que no porten a cap mas habitat. Que mentre queden masos 
habitats que no tinguen el camí asfaltat pareix una falta de sensibilitat 

per part del JNP per als habitants dels disseminats, tant de la partida 
de Dalt, com per a la partida de Molinet o la partida de Baix.

El regidor del JNP, Sr. Juan José Sales, li pregunta al Sr. Miguel Zaragozá 
si ja estem al torn de precs i preguntes.
El Sr. Miguel Zaragozá li contesta que encara està en el raonament del 
seu vot i si és que no vol contestar-li aquesta pregunta.

El Sr. Juan José Sales li comenta que li la respondrà després al torn de 
precs i preguntes.
I referent a la retrocargadora  mixta de segona mà, el Sr. Miguel 
Zaragozá  pregunta si l’equip de govern pense que es traurà rendibilitat 
pel cost de manteniment i del jornal d’una persona per a portar-la, 
i pensen que no és apropiada i que és millor comprar una nova en 
els PPOYS de la Mancomunitat i compartir despeses de manteniment 
amb els altres pobles i així tindria més rendibilitat.

Que no estan en contra del POYS  però sí  de la mala gestió per part 
del grup JNP i encara manque saber si per a la ludoteca s’aprovarà o 
no, pel tema dels terrenys, per si haguera il·legalitat en la documentació 
aportada.

El Sr. Viol Zaragozà diu que li fa gràcia el tema de la seguretat que ha 
argumentat el Sr. Miguel Zaragozá, segurament deu ser  perquè el Sr. 
Zaragozà no té xiquets menuts que hi van. Que estem parlant d’un 
local amb 25 metres quadrats al que acudixen uns 20 xiquets tots els 
matins. 

El Sr. Viol li pregunta al Sr. Zaragozá si açò pensa ell que és seguretat. A 
més a més li comenta al Sr. Miguel Zaragozá que aquest local  tampoc 
està adaptat a les condicions de pública concurrència, i  és el Sr. 
Zaragozà el qui el va obrir. A les hores li comenta que ell (el Sr. Miguel 
Zaragozá) no és el més idoni per parlar de seguretat en el tema de la 
ludoteca.
Que és possible que als pares els cause inconvenients el trasllat, però 
recorde que ja va ser ludoteca fa anys i aleshores l’escola estava al 
mateix lloc. El Sr. Viol comenta que seria més còmode, per supost, tindre 
un local junt a les escoles però que en aquest moments no el tenim, 
i que és lamentable  la situació actual dels xiquets i si el grup popular 
no la veu és per què estan cecs o no s’arrimen. És lamentable. El Sr. 
Viol també comenta que pense que  els pares estaran més contents de 
deixar els xiquets a un lloc on estiguen ben atesos i on  podran gaudir 
d’un pati per a ells a soles amb gronxadors i instal·lacions adequades. 
També comenta sobre les qüestions d’habituar-se i diu que no veu 
problema que els xiquets estiguen separats de les escoles ja que són 
moltes a Castelló, per exemple, les guarderies que hi són separades 


